
Zebranie zarządu DZJ 13.06.2017 r. 

 

 

1. Zaproponowano utworzenie Komisji Etyki i zgłoszono kandydatury do tej 

      Komisji w osobach: Ewa Jodkowska, Andrzej Szmyrka, Józef Śnieżek. Jeśli te 

      osoby wyrażą zgodę, to zostaną zaproszone na kolejne zebranie zarządu w 

      sierpniu 2017.  

2. Zawodniczka niepełnosprawna Magda Cycak przygotowała preliminarz swoich 

wydatków w związku z wyjazdami na zawody. Zarząd wyraża chęć pomocy 

zawodniczce i zrefundowanie niektórych wydatków w kwocie 3000 zł.  

3. Do zarządu DZJ zwrócili się o pomoc finansową kadrowicze z kadry PZJ 

(junior, junior młodszy), którzy zostali powołani do tej kadry, jednak nie 

dostaną pomocy finansowej ze strony PZJ. DZJ posiada skromny budżet i 

wspomaga własną kadrę juniorów i juniorów młodszych, więc nie może 

finansować kadry PZJ. Jednak ostatecznie  zarząd zdecydował się na pomóc 

zainteresowanym w kwocie 500 zł za „kilometrówkę”. Będzie to możliwe z 

nadwyżek budżetowych. 

4. Zarząd postanawia podnieść od nowego roku opłaty licencyjne koni i 

zawodników o 10 zł. Była tez propozycja wprowadzenia opłaty np 100 zł za 

wpis zawodów do kalendarza. Do zastanowienia jest również problem 

dalszego  wspomagania finansowego zawodów, a pieniądze marszałkowskie 

można by wydać inaczej, np. na sport juni0orski.  

 

 


